
S SEJE
OBČINSKE
SKUPŠČINE

Na skupttinski seji so bili razgrnjeni pred dele-
gate tudi rezultati polletnega gospodarjenja. Žal,
razen razprave s strani delegatov obiinskega sin-
dikalnega sveta, ki so dali povsem akcijske usme-
ritve (na pobndo sindikatov naj strokovne službe
ugotovijo vzroke slabih gospodarskih rezultatov,
delitev dohodka in OD morata imeti čvrsto podla-
go v ustvarjenem materialnem dohodku, ne pa
cenovne politike . . .) v dvorani ni bilo slišati
mnenj in predlogov. Škoda.

Več razprave je bilo ob poročilu o pripravi
predloga dogovora o temeljih občinskega družbe-
nega plana za obdobje 1985-90. Pismene pripotn-
be so dali delegati KS Ig, Horjul, Rudnik, Krim in
DK 38, razpravljali pa so iz KS Kolezija, Dobro-
va, DK 41 in delegat družbenopolitičnega zbora.
Skupno vsem razpravljalcem je bilo pravzaprav
»uvrščenost potreb«, povsem realnih pa tudi manj

Delegati tudi
o planiranju
in osnutkih
statutov

realnih v ta družbeni dogovor. Katere bo moč
vključiti odnosno se o njih pogovarjati s podpisni-
ki družbenega dogovora je obrazložil na seji sam
predsednik izvršnega sveta Borut Mišica, a otttno
ni bil povsem prepričljiv, ko je delegate pozval k
vsaj takšni aktivnosti v SIS materialne sfere, kjer
se pravzaprav o najbolj žgočih problemih odloča.
Delegatske razprave naj bodo vroče tudi v teh
klopeh.

Uvod k osnutkoma statutarnih dokumentov
(obiine in mesta) je podal predsednik občinske
statutarne komisije Maks Klanšek, ki je ob tem
opozoril na nekatera vprašanja, o katerih je že
bilo razpravljano, prav pa je, da o njih steče
najširša javna razprava v vseh okoljih od KS in
OZD do družbenopolitičnih organizacij vse do 15.
novembra. Tako so sklenili delegati, ki so s tem
uradno posredovali oba osnutka v javno razpravo.


